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Studiekosten  -  Uitbetaling studietoelagen (2)

In de jaarverslagen van de Studietoelagen Hoger Onderwijs wordt sinds 2015-2016 geen 
onderverdeling meer gemaakt tussen de provinciale verschillen van de uitbetaling van de 
studietoelagen. In opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 106 van 25 oktober 2021 
over de uitbetaling van de studietoelagen heb ik de volgende vragen.

1. Kan de minister een overzicht sinds 2014 tot op heden per provincie geven van het 
aantal studenten dat een studietoelage ontvangt? Daarbij graag een overzicht van 
het aantal studenten met een volledige toelage, het aantal met een toelage als 
kotstudent, Erasmusstudent of bijnabeursstudent.

2. Kan de minister een overzicht per provincie geven van het totaalbedrag dat de 
overheid spendeert aan het geven van een studietoelage? Graag een overzicht sinds 
2014 tot op heden.



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 557 van 10 mei 2022
van HANNELORE GOEMAN

De Vlaamse volksvertegenwoordiger kan al de gevraagde overzichten terugvinden in de 
bijlage. Een onderverdeling volgens Erasmusstudenten kan niet worden gegeven. Dit 
kenmerk is niet relevant voor de toekenning van de studietoelagen in Vlaanderen en is dus 
ook niet beschikbaar in de databanken.

BIJLAGE

Overzicht

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=14937

